
   PROTOKÓŁ Nr LIV/54/2023 

                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

          w dniu 27.03.2023r. 

 

Naradę prowadził z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów p. Andrzej 

Pedrycz. Obecni byli członkowie Komisji Budżetu i Finansów według załączonej listy 

obecności, Wójt Gminy – T. Lato, Z-ca Wójta Gminy – M. Dolezińska- Włodarczyk, 

Sekretarz Gminy -  Z. Zagdański, Skarbnik Gminy –  R. Szechnicki, Kierownicy referatów: 

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - D. Korczyński, Rolnictwa, Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska – A. Kucmin, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

społecznej w Masłowie – A. Kułak, Inspektor ds. planowania przestrzennego i oświetlenia 

gminy- K. Januchta, Inspektor ds. gospodarki gruntami- E. Hrabąszcz. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu Nr LIII/53/2023 z poprzedniej Komisji. 

5. Informacja o stanie mienia komunalnego – grunty. 

6. Projekty uchwały w sprawie: 

a. porozumienia międzygminnego Gminy Masłów a Miastem i Gminą Suchedniów 

w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy. 

b. przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej przy 

ul. Ks. J. Marszalka w miejscowości Masłów Drugi. 

c. przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w ul. 

Kasztanowej w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów. 

d. współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025 . 

e. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Masłów, położonych w obrębie Barcza.  

f. wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Masłów, położonych w obrębie 



Barcza. 

g. zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

h. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

i. określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 

położonych na terenie Gminy Masłów.  

7. Sprawy inne. 

8. Zakończenie obrad 

 

Ad.1 Otwarcie posiedzenia.  

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 

Rady Gminy Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego poz. 

3838) w dniu 37 marca 2023 r. o godzinie 14:00 w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) 

odbyło się wspólne posiedzenie: 

- Komisji Budżetu i Finansów, 

- Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

- Komisji ds. Inwestycji 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Finansów 

 

Ad.2 Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 6 z 6 osobowego składu Komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 Przyjęcie porządku obrad. 

 Nie zgłoszono uwag w tym punkcie 

  

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 



Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, 

Zenon, Adam Pedrycz 

 

Ad.4 Zatwierdzenie protokołu  Nr LIII/53/2023 z poprzedniej Komisji.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, poinformował, że nie wpłynął 

żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, 

Zenon, Adam Pedrycz 

Komisja zatwierdziła Protokół nr LIII/53/2023 z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów. 

 

Ad.5 Informacja o stanie mienia komunalnego – grunty. 

 Informację przedstawiła Inspektor ds. gospodarki gruntami – E. Hrabąszcz. 

Poinformowała, że zgodnie z § 31 uchwały Nr XX/156/04 Rady Gminy Masłów z dnia 26 

kwietnia 2004r. Wójt Gminy Masłów corocznie przedstawia informację o stanie mienia 

komunalnego w zakresie gruntów. Przedmiotowa informacja obejmuje okres od 16.02.2022r. 

do 20.03.2023r. Plan wykorzystania zasobów znajduje się na stronie internetowej Gminy 

Masłów. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Tomasz Ksel, Andrzej Pedrycz, Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Zenon, Adam Pedrycz, 

Ryszard Szymczuch 

Komisja przyjęła informację nie wnosząc uwag. 

 

Ad.6a Projekt uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego Gminy Masłów a 

Miastem i Gminą Suchedniów w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy.  



 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Poinformowała, ze na terenie Gminy Masłów od maja 2017 roku działa rodzinny dom 

pomocy. Zgodnie z art. 52 ust. 1-2 ustawy o pomocy społecznej w przypadku braku 

możliwości zapewnienia usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania, osoba wymagająca z 

powodu wieku lub niepełnosprawności pomocy innych osób może korzystać z usług 

opiekuńczych i bytowych w formie rodzinnego domu pomocy. 

 Ze względu na fakt, iż mieszkańcy Gminy Masłów nie zgłaszają zapotrzebowania na 

usługi rodzinnego domu pomocy w stopniu angażującym wszystkie przygotowane miejsca 

zasadnym jest podjęcie współdziałania z innymi gminami w tym zakresie. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, Zenon, Adam Pedrycz 

Wstrzymujących się (1) 

Ryszard Szymczuch, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.6b Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

wodociągowej zlokalizowanej przy ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów Drugi.

 Projekt uchwały przedstawił Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej – D. Korczyński. Poinformował, że prywatny inwestor z własnych środków 

finansowych wybudował urządzenia i sieć wodociągową.   

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń 

Gmina Masłow wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego  Związku 

Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego 

majątku. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, Zenon, Adam Pedrycz 



Wstrzymujących się (1) 

Ryszard Szymczuch, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.6c Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

kanalizacji sanitarnej w ul. Kasztanowej w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów.

 Projekt uchwały przedstawił Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej – D. Korczyński. Poinformował, że prywatny inwestor z własnych środków 

finansowych wybudował urządzenia i sieć kanalizacji sanitarnej.   

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń 

Gmina Masłow wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku 

Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego 

majątku. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, Zenon, Adam Pedrycz 

Wstrzymujących się (1) 

Ryszard Szymczuch, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.6d Projekt uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025.

 Projekt uchwały przedstawiła Inspektor ds. planowania przestrzennego i oświetlenia 

gminy- K. Januchta. Poinformowała, że z godnie z art. 10 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym wykonywanie zadań publicznych może być realizowane w drodze 

współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego. Podjęcie przedmiotowej 

uchwały podyktowane jest czynnikami ekonomicznymi, w związku ze wspólnym 

przygotowaniem i przeprowadzeniem postępowań o udzielenie zamówień publicznych na 

zakup i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej 

Energii Elektrycznej. Zrzeszenie kilku gmin w ramach Grupy Zakupowej Energii 

Elektrycznej  daje możliwość na zmniejszenie kosztów zakupu energii elektrycznej 



poszczególnym jednostkom. 

Radny T. Ksel zapytał o szacunkowe założenia kwotowe cen energii elektrycznej, czy 

posiadamy jakieś informacje z zakładów energetycznych. 

Pani K. Januchta udzieliła odpowiedzi, że na chwilę obecną nikt nie wie jakie będą ceny 

energii elektrycznej w 2024 i 2025 roku. Obecnie za jedną kilowatogodzinę płacimy 0,97zł, 

cenę tą uzyskaliśmy w związku z wprowadzeniem uchwały o środkach nadzwyczajnych, 

złożyliśmy oświadczenia do PGE co pozwoliło nam uzyskać taką cenę. 

Wójt T. Lato dodał, że koordynatorem tych działań jest Gmina Bodzentyn. Po złożeniu 

uchwał przez wszystkie samorządy niezwłocznie przystąpimy do ogłaszania pierwszego 

przetargu i wtedy będziemy mieć możliwość zapoznania się z pierwszymi cenami energii. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, 

Zenon, Adam Pedrycz 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.6e Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Masłów, położonych w obrębie Barcza.   

 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska- A. Kucmin. Poinformowała, że przedmiotem uchwały jest wyrażenie 

zgody na zbycie nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie jako działki  nr 114/51, 114/61 i 

114/66 położonych w Barczy. Działki stanowią własność Gminy Masłów i wchodzą w skład 

gminnego zasobu nieruchomości. 

 Zgodnie z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Barcza ww. nieruchomości położone są na terenach oznaczonych symbolem MNR1-tereny 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i zagrodowej, MNR 3- tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej i zagrodowej. 

 Przedmiotowe nieruchomości nie są wykorzystywane przez Gminę i nie posiadają 

bezpośredniego dostępu do drogi publicznej. Z uwagi na kształt i powierzchnię działki nr 

114/51, 114/61 i 114/66 nie maja przymiotu nieruchomości do wykorzystania i 

zagospodarowania jako odrębne i samodzielne nieruchomości. Mogą być natomiast zbyte 



jako nieruchomości na poprawę zagospodarowania nieruchomości przyległych. 

 Sprzedaż nieruchomości stanowiących własność gminy następuje z zachowaniem 

przepisów ustawy o gospodarce nieruchomościami, z których wynika, iż zbycie 

nieruchomości co do zasady następuje w drodze przetargu. Stosownie do przepisu art. 40 ust. 

2a ustawy o gospodarce nieruchomościami przetarg nieograniczony  organizuje się, jeżeli 

warunki przetargowe mogą być spełnione przez ograniczona liczbę osób. W niniejszym 

przypadku, z uwagi na fakt, iż każda z działek będących przedmiotem sprzedaży, przylega do 

dwóch nieruchomości i każdy z właścicieli tych nieruchomości ma prawo ubiegać się o 

nabycie przedmiotowych działek w drodze bezprzetargowej, zaistniała konieczność 

przeprowadzenia przetargu ograniczonego do właścicieli nieruchomości przyległych. 

Radny T. Ksel zapytał o kwoty jakie możemy uzyskać z tytułu sprzedaży tych nieruchomości 

oraz o działki, które są zabudowane nieruchomościami, jak wyglądała procedura uzyskania 

pozwolenia na budowę tych budynków gdy ktoś nie był właścicielem gruntu. 

Kierownik A. Kucmin udzieliła odpowiedzi, że ciężko jest jej się wypowiedzieć co do rzeczy 

przeszłych, jak wyglądała procedura uzyskania pozwolenia na budowę. Przeznaczamy do 

sprzedaży znaczną część tych nieruchomości. Właściciele złożyli do nas wnioski o 

wykupienie i czekają na sygnał z naszej strony. Na ten moment nie wiemy jakie to będą 

kwoty, przy sprzedaży w 2018 roku była to kwota 32 zł za m². Po podjęciu przez wysoką radę 

uchwały zostanie zlecone sporządzenie operatów szacunkowych. Indywidualnie dla każdego 

przypadku zostanie sporządzona wycena, w miesiącu maju powinniśmy już znać te kwoty. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Zenon, Adam Pedrycz, Ryszard 

Szymczuch, 

Wstrzymujących się (1) 

Tomasz Ksel, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.5f Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Masłów, 

położonych w obrębie Barcza.  



  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska – A. Kucmin. Poinformowała, że przedmiotem uchwały jest wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie nr: 114/15, 114/16, 114/17, 

114/18, 114/31,114/32, 114/35, 114/39, 114/40, 114/44, 114/60, 114/68, położonych w 

Barczy. Z wnioskiem o sprzedaż przedmiotowych nieruchomości w celu poprawy warunków 

zagospodarowania wystąpili właściciele nieruchomości przyległych. 

 Przedmiotowe nieruchomości nie są wykorzystywane przez Gminę, nie posiadają też 

bezpośredniego dostępu do drogi publicznej.  Analiza wielkości tych działek wykazuje, że nie 

mogą one stanowić samodzielnych nieruchomości budowlanych i drogowych, gdyż wymiary 

poziome nie pozwalają na nich zlokalizować budynków przy uwzględnieniu odrębnych 

przepisów (odległość budynków od granic oraz dostęp komunikacyjny ).W związku z tym 

mogą one jedynie stanowić działki przeznaczone na poszerzenie działek na poszerzenie 

działek sąsiednich, w celu poprawy warunków zagospodarowania. 

 Podstawowymi przesłankami, które decydują o  możliwości zbycia nieruchomości bez 

przetargu są: okoliczność, że nieruchomość lub jej część mogą poprawić warunki 

zagospodarowania nieruchomości przyległej oraz niemożność zagospodarowania owej 

nieruchomości lub jej części jako odrębnej nieruchomości. 

      

GŁOSOWANIE 

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Zenon, Adam Pedrycz, Ryszard 

Szymczuch, 

Wstrzymujących się (1) 

Tomasz Ksel, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.5g Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

  Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy- R. Szechnicki. Szczegółowo omówił 

zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. Poinformował, że zwiększa się 

ogółem plan dochodów o kwotę 189.279,93 zł  do kwoty 73.707.615,24 zł. oraz zwiększa się 



ogółem plan wydatków o kwotę  325.598,68 zł do kwoty 80.988.723,06 zł.. 

 W wyniku zmian w budżecie ulega zwiększeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 

136.318,75.zł do kwoty 7.281.107,82 zł. Sfinansowany będzie z wolnych środków, jako 

nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającej z 

rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 

odrębnych ustawach oraz wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 

2 ustawy o finansach publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków. 

Radny Z. Pedrycz zapytał o zwiększenie wydatków o kwotę 20.000,00zł z , w którym miejscu 

będzie projektowane oświetlenie. 

Wójt odpowiadając poinformował, że zaprojektowane zostało oświetlenie ulicy 

Panoramicznej jadąc w stronę ulicy Krajobrazowej, to zadanie było współfinansowane z 

funduszu soleckiego, natomiast pozostała tam przestrzeń, po której poruszają się piesi. Jest to 

część ulicy Panoramicznej w kierunku Doliny Marczakowej i część w kierunku tzw. gruntów 

kopalni. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, 

Zenon, Adam Pedrycz 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

 

Ad.5h Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029. 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały 

budżetowej.  

 

 



 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, 

Zenon, Adam Pedrycz 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.5j Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 

położonych na terenie Gminy Masłów. 

 Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy – Z. Zagdański. Poinformował, że 

zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, ochrona zabytków i 

opieka nad zabytkami należy do zadań własnych gminy. Zgodnie z art. 87 ust. 1 ustawy z dnia 

23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami, wójt gminy sporządza na okres 

4 lat gminny program opieki nad zabytkami. W  Gminnym Programie Opieki nad Zabytkami 

Gminy Masłów na lata 2022- 2025  przyjętym uchwałą Nr XLIX/514/2022 Rady Gminy 

Masłów z dnia 28 września 2022 r. jednym z wielu zadań zaplanowanych do realizacji  jest 

wprowadzenie możliwości  dotowania z budżetu gminy prac restauratorskich i 

konserwatorskich oraz robót budowlanych prowadzonych przez właścicieli i posiadaczy 

zabytków. Zgodnie z art. 81 ust. 1 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i 

opiece nad zabytkami , udzielenie dotacji następuje uchwałą organu stanowiącego gminy, na 

zasadach określonych w podjętej uchwale. 

W związku z powyższym podjęcie przez radę Gminy Masłów przedmiotowej uchwały 

pozwoli na przydzielenie dotacji na wykonanie prac i robót budowlanych niezbędnych do 

trwałego zachowania obiektów zabytkowych na terenie Gminy Masłów . Przyznawanie 

dotacji będzie możliwe w ramach własnych środków finansowych ujętych w budżecie gminy 

oraz środków pozyskanych ze źródeł zewnętrznych. 

Radny T. Ksel  zapytał czy są już jacyś zainteresowani pozyskaniem takiej dotacji. 

Sekretarz udzielił odpowiedzi, że na chwilę obecną nie mamy jeszcze uchwały, ale wiemy ,że 

takie pieniądze prawdopodobnie będą, ponieważ możliwe jest pozyskanie dotacji na prace 

konserwatorskie restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach. Uchwala dotyczy 



zarówno środków pozyskanych z zewnątrz jak i środków z budżetu gminy. Na chwilę obecną 

nie wiemy jakie jest zainteresowanie jeśli chodzi o pozyskanie środków zewnętrznych, 

natomiast jeśli chodzi o nasze środki finansowe, będziemy wiedzieć dopiero wtedy kiedy 

zostanie przygotowany projekt budżetu, w którym te kwoty zostaną ujęte. Dopiero wtedy 

będzie możliwe ogłoszenie naboru wniosków na ten cel. Zapotrzebowanie jest duże, stan 

naszych zabytków wymaga przeprowadzenia takich prac. 

Radny Z. Pedrycz potwierdził, że taka uchwała jest bardzo potrzebna, ponieważ te zabytki są 

w stanie wymagającym tych prac. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz, Zenon, Adam Pedrycz, Ryszard 

Szymczuch, 

Wstrzymujących się (1) 

Tomasz Ksel, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad. 7 Sprawy inne 

Radna M. Kozubek zapytała o środki na zdjęcie i wymianę eternitu. 

Zastępca Wójta udzieliła odpowiedzi, że na chwile obecną nie wiemy nic o takim programie, 

w gminie funkcjonuje przyjęty przez Radę program utylizacji materiałów zawierających 

azbest, gdzie jest on odbierany od mieszkańców i utylizowany w całości. 

Radny Z. Pedrycz potwierdził, że był taki program w zeszłym roku i był on realizowany przez 

Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa i dotyczył ona budynków gospodarczych 

w gospodarstwach rolnych. 

Radny A. Pedrycz zwrócił się z prośbą o sprawdzanie robót realizowanych przez firmą w 

ramach bieżącego utrzymania i napraw dróg gminnych i wewnętrznych, ponieważ drogi 

naprawiane po kilku dniach wracają do poprzedniego stanu. 

Wójt, zapewnił, że wszystkie prace są nadzorowane prze urząd natomiast, wiadomym jest, że 

podczas deszczu kliniec się wypłukuje.  

 

 



Ad. 8 Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący komisji podziękował za udział w komisji i o godz. 

15:25 zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:  A. Kmieć 

Podpisał: 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

  /-/Zenon Pedrycz 

 

 

 

 

 

 

 

 


